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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem szánnak jövőre a drogprevencióra pénzt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei költségvetésben 517,5 millió forint volt elkülönítve a kábítószer-fogyasztás megelőzésével
kapcsolatos  feladatokra,  amiből  többek  között  az  iskolák  tarthattak  drogprevenciós  előadásokat
diákjaiknak. Ez a tétel a jelenlegi, 2021-es költségvetési tervezetből teljesen hiányzik, tehát nem
szánnának  erre  a  fontos  feladatra  pénzt.  A  diákok  nevelésében  az  iskolai  évek  alatt
nélkülözhetetlenek lennének a megelőző előadások.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

1.) Mi indokolja, hogy a jövő évi költségvetésben nem különítettek el pénzt a kábítószer-fogyasztás 
megelőzésével kapcsolatos feladatokra?

2. ) Ettől függetlenül idén is kiírják a Kábítószer-prevenciós programok támogatásáról szóló 
pályázatot?

3. ) Ha a pályázat kiírására nem kerül sor, akkor, hogyan tervezik pótolni az ezekből fakadóan kieső
összeget a drogprevenciós előadásokra?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.05.28.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)


